

# **THE DRUMMERS**

## **DIE TROMMLER**

Alex Kojo Tseh

Dickson Kwabena Darko

Thomas Kojo Donkor

Raymond Odai Laryea

Allotey Mingle

## **BIO**

### **BIOGRAPHIE**

The Ayekoo Drummers were founded in 2007 in Accra, Ghana. All members were trained at the Ghana National Theatre where they played with the theatre's well known youth orchestra, Indigenafrika.

Over the years the drummers have developed their own distinct and unique sound mixing African rhythms with jazz elements. They have toured in Africa and Europe where their vivacious performances have managed to capture and delight audiences in Benin, Morocco, Togo, Austria, Germany, Italy and in Switzerland, where they have been invited to perform at the renowned Montreux Jazz Festival in both 2008 & 2009. They have also played at the BLUETONE Donau Festival and the Verona Jazz Festival. Furthermore they have scored and composed various sound tracks for documentary films.

As the group continues to tour and perform, whether in concerts, classrooms or workshops, they look to send their audiences home after each performance with a new vitality and a touch of the Ghanaian passion for life!

Das Ensemble Ayekoo Drummers of Ghana wurde 2007 in Accra, Ghana gegründet. Alle Mitglieder erhielten ihre Ausbildung an der Ghana National Theatre, wo sie auch mit dem berühmten hauseigenen Jugendorchester spielten.

Ueber die Jahre hat die Gruppe einen einzigartigen Stil aus afrikanischen Rhythmen und Jazz-Elementen entwickelt. Sie waren in Afrika und Europa auf Tournee, wo sie in Benin, Marocco, Togo, Oesterreich, Deutschland, Italien und in der Schweiz mit ihren temperamentvollen Darbietungen für Furore sorgten. Sie wurden zwei Mal and das Jazz Festival in Montreux geladen und spielten auch and dem BLUETONE Donau Festival und dem Verona Jazz Festival. Zudem haben sie für zahlreiche Dokumentarfilme gespielt und deren sound tracks komponiert.

Auf ihrer fortwährenden musikalischen Reise, sei es bei Konzerten, in Schulzimmern oder Workshops, will das Ensemble zu neuer Vitalität hinreissen und über die Musik ihr Publikum an der ghanaischen Lebenslust und Fröhlichkeit teilhaben lassen. Ayekoooo!

Ayekoo [ayEkoo], Language/Sprache: Ga ; 1.Well done! 2.Welcome / 1.Gut gemacht!  
2.Willkommen

# THE INSTRUMENTS

## THE INSTRUMENTS

## DIE INSTRUMENTE

Fontomfrom

Atumpan

Djembe

Kpanlogo Drum

Gome

Donno

Brekete

Stick Drum

Xylophone

Balaphone

Atenteben

(Bamboo Flute/Bambus Flöte)

Cowbell

Banana Bell

Rattle

Conch

Clappers

Sticks